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Ljubljana, 2. 11. 2022

ZAPISNIK
6. redne seje

Fakultete za računalništvo in informatiko

Univerze v Ljubljani

(študijsko leto 2021/2022)

Navzoči člani: Matjaž Vuherer, Vasja Lev Kirn, Lara Nićetin, Marija Marolt, Bisera Nikoloska,

Zala Erič, Marcel Loboda, Janez Božič, Amadej Šenk Juh

Opravičeno odsotni člani: Ana Strmčnik, Živa Škof, Tara Rolih

Neopravičeno odsotni člani: Jovodna Videnović, Tim Vivoda, Mateo Kalem

Dodatno prisotni: Žiga Maj Špiler, Eva Podlogar

Sejo je sklical predsednik ŠS FRI Vasja Lev Kirn  za dan 21.9.2022 z začetkom ob 18:00. Seja
je potekala hkrati v živo v Veliki sejni sobi na FRI ter preko Zooma s pričetkom ob 18:11 in
koncem ob 19:08.
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Po ugotovitvi sklepčnosti in sprejetju sklepa je bil sprejet naslednji spremenjen dnevni red.

Obravnavani dnevni red:

Ad. 1. Potrditev dnevnega reda

Sklep 1/11/22: Študentski svet FRI sprejme sklep, da se potrdi predlagani dnevni red.

Sklep je bil sprejet.

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Sklep 2/11/22: Študentski svet FRI potrdi zapisnik 4. in 5. redne seje ter 3. in 4.

korespondenčne seje.

Sklep je bil sprejet.

Ad. 3. Poročila članov komisij

Ad. 3. Habilitacije

Vajsa je predstavil rezultate anket o izr. prof. dr. Eriku Štrumbelju.

Sklep 3/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev izr.

prof. dr. Erika Štrumbelja v nazic izredni profesor za področje računalništva in

informatike.

Sklep 4/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev asist.  dr.

Petra Kochowvskem v docent asistent za področje računalništva in informatike.

Sklep 5/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.

Mateja Dobrovskega v naziv asistent za področje računalništva in informatike.

Sklep 6/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.

dr. Marka Toplaka v naziv asistent za področje računalništva in informatike.

Sklep 7/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.

dr. Alena Lukežiča v naziv asistent za področje računalništva in informatike.

Sklep 8/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.

dr. Kristini Veljković v naziv asistent za področje matematike.

Ad. 5. Klanjšček negativno mnenje

Ad. 6. Projekt naj profesor/asistent

Ad. 7. ŠS Forum in ŠS Discord

Ad. 8. Razprava - kriteriji za vpis (napredovanje/ponavljanje)

Ad. 9. Razno



Ad. 1. Potrditev dnevnega reda

Sklep 1/11/22: Študentski svet FRI sprejme sklep, da se potrdi predlagani dnevni red.

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Sklep 2/11/22: Študentski svet FRI potrdi zapisnik 4. in 5. redne seje ter 3. in 4.
korespondenčne seje.

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 3. Poročila članov komisij

Lara je predstavila delo drugostopenjske komisije. Obravnavali so 8 pritožb, od tega so dve
pritožbe zavrnili in 6 odobrili.

Ad. 3. Habilitacije

Vajsa je predstavil rezultate anket o izr. prof. dr. Eriku Štrumbelju.

Sklep 3/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev izr. prof.
dr. Erika Štrumbelja v nazic izredni profesor za področje računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Vasja.

Vasja je predstavil rezultate ankete o asist. dr. Petru Kochowvskem.

Sklep 4/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za prvo izvolitev asist. dr.
Petra Kochowvskem v docent asistent za področje računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisala Lara.



Vasja je predstavil rezultate ankete o asist. Mateju Dobrevskem. Bisera je predstavila svojo
izkušnjo z asistentom.

Sklep 5/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist.
Mateja Dobrovskega v naziv asistent za področje računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisala Bisera.

Vasja je predstavil rezultate ankete o doc. dr. Guidu Mateju.  Zaradi slabih ocen in majhnega
števila odgovorov na ankete se mnenje ni podalo. Ponovno se bo obravnavalo na naslednji seji.

Vasja je predstavil rezultate ankete o asist. dr. Marko Toplaku.

Sklep 6/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist. dr.
Marka Toplaka v naziv asistent za področje računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Amadej.

Vasja je predstavil rezultate ankete o asist. dr. Alenu Lukežiču.

Sklep 7/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist. dr.
Alena Lukežiča v naziv asistent za področje računalništva in informatike.

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Mateo.

Vasja je predstavil rezultate ankete o asist. dr. Kristini Veljković.

Sklep 8/11/22: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev asist. dr.
Kristini Veljković v naziv asistent za področje matematike.

Za: Proti: Vzdržano:

9 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Marcel.



Ad. 5. Klanjšček negativno mnenje

Vasja je predstavil situacijo glede negativnega mnenja o Klanjščku. Prihodnji teden bo potekal
sestanke - mediacija - z kandidatom, dekanijo, prorektorjem za študijske zadeve, ter
predstavniki študentov.

Ob 19:00 je sejo zapustila Marija Marolt.

Ad. 6. Projekt naj profesor/asistent

Amadej je predstavil potek projekta naj profesor/asistent. Po koncu ankete 4.11. Matjaž naroči
plakete, ki se bodo podelile na dan fakultete, konec mesca novembra.

Ad. 7. ŠS Forum in ŠS Discord

Vasja je predstavil delovanje foruma ŠS in ŠS Discorda in spomnil, da stvar še vedno poteka.

Ad. 8. Razprava - kriteriji za vpis (napredovanje/ponavljanje)

Diskutiral je predlog, da se razširi kriteriji za izredni vpis članov še na tajnika in zapisnikarja ŠS
FRI. Marcel se je pritožil, da referat ni videl emaila in se njegova pritožba ni obravnavala. Marcel
vprašal, če je fakulteta že odločala o statusih študentov s posebnimi potrebami, umetnikov,
športnikov itd.. Amadej je predlagal predlog, da izredno ponavljanje ne koristi bonusov. Matjaž je
predlagal, da se dobimo z referatom in poskušam odkriti kje so težave in skupaj najdemo
rešitve.

Janez in Zala sta sejo zapustila ob 19:25.

Ad. 9. Razno

Vasja je za zaključek mandata vprašal zbrane za komentarje o delovanju ŠS v preteklem letu.
Amadej je predlagal, da se delovanje komisij bolj predstavi pred tem in s tem motivira študente
za delovanje v njih.

Vasja Lev Kirn je sejo zaključil ob 19:43.

Zapisal: Matjaž Vuherer


